
Jegyzőkönyv

A Szociális és Egészségügyi Bizottság 

2016. november 03-i nyílt üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatala II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Dr. Ritter Gergely elnök, Gáspár Béla, Hauser Péter, Simándi Szelim
képviselők, Szabó Sándorné, Dr. Hardy Géza nem képviselő bizottsági tagok. 

Jelen voltak továbbá:  Biró  Gyula  alpolgármester,  dr.  Molnár  Bernadett  aljegyző,
Vágó  Csaba  kabinetvezető,  Erdős  Károlyné  jegyzői  irodavezető,  Lőrincz  Mihály
műszaki ügyosztályvezető, Kövesdi Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető.
Meghívottak: Károly Katalin a Család és Gyermekjóléti Szolgálat vezetője, dr. Péter
Csilla fogszakorvos (2. napirendhez), dr. Bene Andrea fogszakorvos (3. napirendhez)
Fári Tamás HelpyNet és Lőrincz Kálmán „Kezedben a biztonságod” -  NRG Online
Media Tanácsadó Kft. képviseletében.    

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes 

Dr.  Ritter  Gergely  elnök: köszönti  a  Bizottság  tagjait,  a  Hivatal  részéről
megjelenteket  és  a  meghívott  vendégeket!  Megállapítja,  hogy  a  Bizottság  teljes
létszámmal – 6 fő - jelen van, tehát határozatképes és az ülést 813-kor megnyitja. 

Kéri  a  jelenlévő  bizottsági  tagokat,  hogy  válasszanak  jegyzőkönyv-hitelesítőt!
Javasolta, hogy Hauser Péter képviselőt válasszák meg jegyzőkönyv-hitelesítőnek.

Hauser Péter képviselő jelezte, hogy vállalja a jegyzőkönyv aláírását.

A Bizottság  5 igen szavazattal  úgy döntött,  hogy Hauser Pétert  választja meg, a
jegyzőkönyv bizottsági tag hitelesítőjének.
(Szabó Sándorné nem képviselő bizottsági tag nem vett részt a szavazásban.) 

Napirendhez: 
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Dr.  Ritter  Gergely  elnök:  elmondja,  hogy  a  kiküldött  meghívón  szereplő
napirendekhez újabb nem érkezett. sorrendre vonatkozóan javasolja, hogy a Testületi
hatáskör:  2.)  Budaörs,  Puskás  Tivadar  u.  55.  1.  emelet  1.  sz.  alatti  lakás  volt
bérlőjének kérelme c. előterjesztést – miután zárt ülésen kell majd tárgyalniuk – a
nyilvános  ülésen  tárgyalandó  napirendek  után  tárgyalják,  azaz  a  4.)  napirendi
pontként,  a  Bizottsági  hatáskör:  5.)  Közoktatási  ösztöndíjpályázat  elbírálása  c.
napirend előtt. Továbbá javasolja, hogy az alábbi napirendeket zárt ülésen tárgyalják
az előzőekben ismertetett sorrend szerint:

- Testületi hatáskör: 2.) Budaörs, Puskás Tivadar u. 55. 1. emelet 1. sz. alatti
lakás volt bérlőjének kérelme - ZÁRT ülésen

-        Bizottsági hatáskör:  
o 5.) Közoktatási ösztöndíjpályázat elbírálása – ZÁRT ülésen
o 6.) Cserelakás felajánlása – ZÁRT ülésen
o 7.)  Haladék  biztosítása  bérlakással  kapcsolatos  hátralék  megfizetése

ügyében – ZÁRT ülésen
o 8.) Méltányossági települési támogatás iránti kérelmek elbírálása –  ZÁRT

ülésen
o 9.)  Bérlakás  szociális  alapú  bérleti  jogviszonyának  meghosszabbítása  –

ZÁRT ülésen 
o 10.) Lakáscélú helyi támogatás iránti kérelmek elbírálása – ZÁRT ülésen

 
A Bizottság a  sorrendre és  a zárt  ülésre vonatkozó javaslatot  6 egyhangú igen
szavazattal támogatta.

Egyéb javaslat, kérdés, észrevétel a napirendhez nem érkezett. 

A Bizottság ezt követően a meghívó szerinti napirendjét a sorrendre és a zárt ülésen
tárgyalandó napirendekre vonatkozó javaslattal együtt, 6 egyhangú igen szavazattal
elfogadta.  

119/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

I. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Szociális  és  Egészségügyi
Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Hauser  Péter  bizottsági  tagot  választja  meg,  a
jegyzőkönyv aláírójának.  

II. Napirend
NYÍLT ülés:

I. Testületi hatáskör:

1.) Javaslat a családi napközikkel kötött támogatási szerződés meghosszabbítására

II. Bizottsági hatáskör:
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2.)  Javaslat  fogorvosi  körzetek  feladat-ellátási  szerződésének  módosítására  a
rendelési idők változása miatt (Dr. Szarvas Éva, Dr. Péter Csilla fogszakorvosok
praxisában)

3.)  Javaslat  a  003.  sz.  felnőtt  fogorvosi  körzet  feladat-ellátási  szerződésének
módosítására

ZÁRT ülés:

I. Testületi hatáskör:

4.)  Budaörs,  Puskás  Tivadar  u.  55.  1.  emelet  1.  sz.  alatti  lakás  volt  bérlőjének
kérelme - ZÁRT ülésen

II. Bizottsági hatáskör:

5.) Közoktatási ösztöndíjpályázat elbírálása – ZÁRT ülésen
6.) Cserelakás felajánlása – ZÁRT ülésen
7.)  Haladék  biztosítása  bérlakással  kapcsolatos  hátralék  megfizetése  ügyében  –

ZÁRT ülésen
8.) Méltányossági települési támogatás iránti kérelmek elbírálása – ZÁRT ülésen
9.)  Bérlakás  szociális  alapú  bérleti  jogviszonyának  meghosszabbítása  –  ZÁRT

ülésen 
10.) Lakáscélú helyi támogatás iránti kérelmek elbírálása – ZÁRT ülésen

Napirend előtti hozzászólások: 

Vágó Csaba kabinetvezető: Jó reggelt kíván Mindenkinek! Ma november 03-a van,
ami annyit jelent, hogy az október 03-án, az EUROP-MED által átvett felmondásukat,
a mai napon hatályosítja a jogszabályi környezet. Tehát, a mai naptól kezdve a JUMP
Kft. az, aki átmenetileg ellátja ezeket a feladatokat. Mindenkinek, akinek ebben része
és  szerepe  volt,  köszönik!  Majd  aztán  meglátják,  hogy  lesz-e  mit  köszönni  és
működik-e a történet! Úgy tűnik, hogy a hivatalos része, tehát a működési engedély,
kontingensek,  ellátás,  kapacitás,  minden  egyéb  az  mára,  illetve  tegnap  estére
összeállt, elvileg tehát tud működni a dolog – adminisztratíve biztosan!

Dr. Hardy Géza nem képviselő bizottsági tag:  kérdezi, hogy akkor elméletileg a
mai naptól az új Kft.-nek az ott dolgozókkal szerződést kellett volna, vagy kellene a
mai napon, reggel 8-tól  kötnie? Úgy dolgoznak ott,  hogy nincs szerződésük ezek
szerint érvényben a mai naptól? Jól értelmezi? 

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  nem  tudja,  hogy  Dr.  Hardy  Géza  nem  képviselő
bizottsági tag mit értelmez és mit nem, de az, hogy kivel, milyen szerződése van az
új szolgáltatóval, az nem az önkormányzat hatáskörébe tartozó történet. 

Dr.  Hardy Géza nem képviselő bizottsági  tag:  egyenes választ  szeretett  volna
kapni, mert ott dolgozik fizetés nélkül. 
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Vágó Csaba kabinetvezető:  amiről  tudomással  bírnak az az,  hogy a JUMP Kft.
azért került egyáltalán szóba, mert lényegében Ő volt az, aki azt ajánlotta, hogy a
meglévő  egészségügyi  stábbal  viszi  tovább,  akár  átmeneti  időszakra  is  ezt  az
ellátást. Hogyha a mai napig véletlenül nem történt szerződéskötés, az ma meg fog
történni – szerinte. Ismétli, szerinte és aláhúzva kétszer, hogy szerinte! Ez az egyik
fele. 
Az  ingyen  dolgozásnál  ő  úgy  tudja,  hogy  egyébként  az  EUROP-MED-del  való
szerződés alapján is több olyan ingyenes hónapja van az ott szerződött orvosoknak,
amit valahogy majd helyre kell billenteni. Tehát, ez is szempont volt és egyébként a
JUMP  azt  mondta,  hogy  erre  valószínűleg  talál  valamifajta  megoldást.  Azt  kéri
mindenkitől,  hogy  legyenek  úrrá  saját  természetükön  és  valamifajta  bizalommal
forduljanak ez iránt az új helyzet iránt! Hátha működik!          

Napirendek tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör:

1.)  Javaslat  a  családi  napközikkel  kötött  támogatási  szerződés
meghosszabbítására

Kövesdi Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető: részletesen ismertette
a napirendet, melynek során elmondta, hogy 2017. január 01-től törvényi változás
következett be és gyakorlatilag ebben a formában a családi napközik tovább nem
üzemelnek.  Az  önkormányzatnak  a  napközikkel  2016.  december  31-ig  van
szerződése és a törvény lehetőséget ad arra, hogy egy átmeneti időszakra – 1 évre
–,  2017.  augusztus  31-ig  azokat  a  gyerekeket,  akik  2016.  január  01-jén  igénybe
vették a szolgáltatást, 2017. augusztus 31-ig megkapják az állami támogatást. Azt
javasolják, hogy támogassák a határozati javaslatot és hozzáteszi, hogy a 2017. évi
költségvetésben a jelenleg ellátott 18 fő esetében 7. 200 eFt-os összeget jelentene.

A Bizottság  az  ismertetést  követően,  vita  nélkül,  6  egyhangú  igen  szavazattal
támogatta  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot  és  az  alábbi  határozatot
hozta:

120/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat

Javaslat  a  családi  napközikkel  kötött  támogatási  szerződés
meghosszabbítására

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek  18 fő családi  napközi  ellátásban
részesülő gyermek támogatását a 2016/2017. nevelési év végéig, 2017. január
1-től 2017. augusztus 31-ig.

2. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő  –  testületnek  az  alább  felsorolt  családi
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napközikkel 2017.  január  1-től  2017.  augusztus  31-ig támogatási  szerződés
megkötését az alábbiak szerint:
a. Ajándék Családsegítő Közhasznú Alapítvány fenntartásában működő Ajándék

Családi Napközi III. (1 fő) (2040 Budaörs, Tavasz u. 56.), 
b. Alpha-Terra  Szolgáltató  Nonprofit  Betéti  Társaság  fenntartásában  működő

Alpha Családi Napközi (2 fő) (2040 Budaörs, Árok út 10/B lph. fsz. 11.), 
c. Tiszta Bolygó Kiemelten Közhasznú Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság

fenntartásában  működő  Sunlight  család  napközi  legfeljebb  (2  fő)  (2040
Budaörs, Farkasréti u. 107.),

d. Fitskool Oktatási Egyesület fenntartásában működő Vitamini Családi Napközi
(6 fő) és a Vitamini2 Családi Napközi (7 fő) (2040 Budaörs, Törökugrató utca
67.).

3. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  mivel  2016.  szeptember  1.-ét
követően támogatott  gyermeket  nem lát  el,  a  Gyermekévek Nonprofit  Közhasznú
Társaság fenntartásában működő a Daycare Családi Napközi esetében a támogatási
szerződést ne hosszabbítsa meg.
4. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi
Bizottsága  javasolja  a  Képviselő  –  testületnek,  hogy  további  családi  napközi
támogatás iránti kérelmet a 2016/2017-es nevelési évben ne fogadjon be.

II. Bizottsági hatáskör:
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2.) Javaslat fogorvosi körzetek feladat-ellátási szerződésének módosítására a
rendelési  idők  változása  miatt  (Dr.  Szarvas  Éva,  Dr.  Péter  Csilla
fogszakorvosok praxisában)

Dr. Ritter Gergely elnök:  ismertette a napirendet,  majd megkérte a jelenlévő Dr.
Péter Csilla fogszakorvost, hogy néhány mondatban mutatkozzon be.

Dr. Péter Csilla fogszakorvos: Debrecenben végzett 2002-ben, 2004-ben szerzett
fog  és  szájbetegségek  szakképesítést  és  2005-től  Debrecenben  dolgozott,  egy
fogorvosi praxist vezetett egészen eddig az évig. 2016-ban költözött ide Budaörsre
és itt vásárolta meg a Dr. Kővári Marietta praxisát és ezt október 01-től viszi ő tovább.

Dr.  Hardy  Géza  nem  képviselő  bizottsági  tag:  ne  essék  úgy,  hogy  megint
kerékkötő,  de  kérdezi:  szervezés  szempontból  nem  lehetett  volna  a  szerződés
módosítását  a  mai  napra  írni?  A két  szerződés  módosítása  szerint  –  következő
napirendre is  utal  –  a  következő bizottsági  ülésükön egy újabb módosításra lesz
szükség azért, mert mind a két esetben az EUROP-MED szerepel, mint szolgáltató
és,  aki  biztosítja  részükre  a  helyiséget,  illetve  biztosítja  részükre  a  különböző
használati  anyagokat.  Ma november 3-a van és,  ha a mai  nappal  dátumozzák a
szerződés módosítását,  akkor minden elől  mentesítik Őket,  így viszont  egy újabb
módosításra lesz szükség. Azért hivatkozott erre, mind a két módosítás 4., illetve 5.
pontja  úgy  szól,  hogy:  „költsönösen  rögzítik,  hogy  az  ellátási  szerződés  jelen
módosításával nem érintett rendelkezési pontok változatlanul hatályban maradnak.”
Márpedig mind a kettőnél az eredeti 9., illetve 10. pont a szerződésben az EUROP-
MED-et szerepelteti. Ezért tette szóvá!

Kövesdi Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető: válaszában elmondja,
hogy a módosítás a rendelési idő változása miatt van, mert ez egy október 01-jén
megkötött szerződés, amikor még az EURP-MED volt. Nyilván minden szerződés így
van azoknak a háziorvosoknak az esetében is, akik a Kossuth Lajos utca 9. szám
alatt rendelnek, tehát az EUROP-MED szerepel azokban is. Jogilag ezt nyilván majd
meg fogják  nézni,  hogy most  miden  szerződést  módosítaniuk  kell-e  vagy  pedig,
értelemszerűen a Kossuth Lajos utca 9. szám alatti működtetővel köt szerződést.

Dr.  Ritter Gergely elnök:  több kérdés nincs,  felteszi  szavazásra az előterjesztés
szerinti  határozati  javaslatot,  melyet  a  Bizottság  6  egyhangú  igen  szavazattal
elfogadott és az alábbi határozatot hozta:            

 
121/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat

Javaslat  fogorvosi  körzetek  feladat-ellátási  szerződésének  módosítására  a
rendelési idők változása miatt (Dr. Szarvas Éva, Dr. Péter Csilla fogszakorvosok
praxisában)

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi
Bizottsága a rendelési idők változásait a 002. sz. és 004. sz. fogorvosi körzetekben
tudomásul veszi.  A DENTIMENT Kft.-vel (képviseli: Dr. Szarvas Éva), Budaörs Város
Önkormányzat Képviselő-testületének 556/2012. (XII.12.) ÖKT sz. határozata alapján
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megkötött feladat-ellátási szerződést, valamint a MEDICSI-DENT Fogászati Kft.-vel
(képviseli: Dr. Péter Csilla) 85/2016. (VI.22.) SZEB sz. határozat alapján megkötött
feladat-ellátási szerződést, a melléklet szerinti tartalommal módosítja. 

Határidő: 30 nap  
Felelős: Polgármester
A végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda

3.) Javaslat a 003. sz. felnőtt fogorvosi körzet feladat-ellátási szerződésének
módosítására

Dr. Ritter Gergely elnök:  ismertette a napirendet,  majd megkérte a jelenlévő Dr.
Bene Andrea fogszakorvost, hogy néhány mondatban mutatkozzon be.

Dr. Bene Andrea fogszakorvos: 2012-ben végzett a Debreceni Egyetem Fogorvos
Tudományi  Karán  és  szintén  2012.  szeptember  01-je  óta  Budaörsön  a  Dentrix
Beauty  Kft.-nél  dolgozik  azóta  is.  Kérvénye  az  lenne,  hogy  egy  cégen  belüli
praxisváltás és egy praxisjog igénylését szeretné kérni. 

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  6  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta:
 

122/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat

Javaslat  a  003.  sz.  felnőtt  fogorvosi  körzet  feladat-ellátási  szerződésének
módosítására

1. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Szociális és Egészségügyi
Bizottsága a Dentrix Beauty Kft.-ben történt személyi változásokat tudomásul veszi.
A  Dentrix  Beauty  Kft..-vel  (képviseli:  Dr.  Bene  Andrea  Dóra),  Budaörs  Város
Önkormányzat Képviselő-testületének 556/2012. (XII.12.) ÖKT sz. határozata alapján
megkötött feladat-ellátási szerződést a melléklet szerinti tartalommal módosítja. 

Határidő: 30 nap  
Felelős: Polgármester
A végrehajtást végzi: Szociális és Egészségügyi Iroda

A zárt ülés napirendjeinek tárgyalása előtt:

Kövesdi Gabriella szociális és egészségügyi irodavezető  jelezte, hogy Kálóczi
Imre alpolgármester kérésére, két cég képviselője jelen van az ülésen és szeretnék a
cégük tevékenységét bemutatni egy jelzőkészülékkel kapcsolatosan. 

Dr. Ritter Gergely elnök: kérdezi a Bizottság jelenlévő tagjait, hogy egyetértenek-e
azzal a javaslattal,  miszerint biztosítsanak hozzászólási  lehetőséget Fári  Tamás a
HlepyNet és Lőrincz Kálmán az NRG Online Media Tanácsadó Kft. képviselőinek? A
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Bizottság a hozzászólási lehetőség biztosítására vonatkozó javaslatot  6 egyhangú
igen szavazattal támogatta.
 
  
123/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat

Hozzászólási lehetőség biztosítása Fári Tamás, a HelpyNet és Lőrincz Kálmán,
az  NRG Online Media Tanácsadó Kft. („Kezedben a biztonságod”) képviselői
részére

Budaörs Város Önkormányzatának Szociális és Egészségügyi Bizottsága úgy dönt,
hogy 10 perc hozzászólási lehetőséget biztosít Fári Tamás, a HelpyNet és Lőrincz
Kálmán,  az  NRG  Online  Media  Tanácsadó  Kft.  („Kezedben  a  biztonságod”)
képviselői  részére,  hogy  ismertessék  a  cégek  jelzőkészülékkel  kapcsolatos
tevékenységét.

Fári Tamás HelpyNet Kft. képviseletében: Kaptak egy meghívást, amit köszönnek
szépen! Kaptak egy olyan meghívást, hogy ismertessék a HelpyNet-rendszert, illetve
10 percben mutassák be a Bizottság számára. 
Többször  tárgyaltak  az  önkormányzattal,  körbejárták  azokat  a  szerveket,  akik
érdekeltek lehetnek ebben. A HelpyNet egy szociális és védelmi hálót sző, azokon a
településeken, ahol használják. Jelenleg 16 településen használják, illetve budapesti
településeken is. Több ilyen rendszer is van. Az ő támogatójuk között ott van Galuska
úr is, akinek szintén bemutatták a rendszert  és több rendőri  vezetőnek is itt  Pest
megyében,  direkt  azért,  hogy  mind  Budaörsöt,  mind  a  Pest  megyei  és  az
agglomerációban lévő településeket be lehessen vonni ebbe a rendszerbe és ne az
legyen, hogy Budapesten valamit bevezetnek és aztán a csirkefogók itt  kötnek ki,
hanem innen is lehessen kijjebb szorítani őket. Mind Bilisics úr, aki a Polgárőrség
részéről  használná  a  rendszert  és  gyakorlatilag  náluk  kötnének  ki  ezek  a
vészhívások, Ők vállalták ezt a feladatot. Körülbelül úgy néz ki, ha valaki bajba kerül
a településen, vagy bármi olyan bejelenteni valója van, amitől később majd baj lehet,
például: kidőlt egy hatalmas fa, illetve bármi, amitől veszély kerekedhet később. Ez a
hívás befut  Bilisics úrékhoz,  akik  megnézik,  hogy a protokoll  szerint  kit  érdemes
ilyenkor gyorsan értesíteni. Ez egy teljesen online és pár másodperc alatt működik a
rendszer. A jelzéseket fényképpel együtt lehet beküldeni és ők osztják ki a feladatot.
Van egy rendőri modulrész – Galuska úréknál lenne letelepítve – és ha kell rendőri
erő, akkor a rendőrség lépne erre az egészre. Be lehet vonni szociális részeket is
ebbe, itt nyilván akkor, ha valaki egészségügyi riasztást ad le. Többféle riasztás és
jelzés adható le a rendszerbe: van S.O.S., egészségügyi, simán meg lehet nevezni
gyanús  alakokat  fényképpel,  aki  csak  arra  mászkál.  Itt  ugye  régebben  volt  itt  a
gyújtogatós ügy, ami megoldódott, de bármikor lehet olyan, ami még előjön, illetve
nagyon  sok  olyan  jelzéstípus  van  az  illegális  szemétlerakástól  kezdve,  az
állatkínzásig,  most rengeteg sok ilyen van, ami érdekes lehet.  Ezeket bele tudják
fejleszteni egyébként az önkormányzat kérésére is, ha van olyan speciális dolog, ami
itt gyakran előfordul, és sok pénzt emészt fel. Tárgyalt a minap az egyik budapesti
kerülettel, ahol 20 millióba kerül évente az illegális szemétlerakás. Náluk például ez a
fájdalmas nyomópont,  és ha ezt  megoldják,  akkor megrendelik  a  rendszert.  Most
ezen dolgoznak. Ha vannak ilyen kérések, akkor szívesen veszik, illetve bemutatják
a rendszert. Ha van kérdés, szívesen válaszol és köszöni a lehetőséget!
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Lőrincz  Kálmán,  az  NRG  Online  Media  Tanácsadó  Kft.  („Kezedben  a
biztonságod”)  képviselői:  Mindenkit  üdvözöl!  A  „Kezedben  a  Biztonságod”
rendszert üzemeltető NRG Média Kft. vezető tanácsadója. A rendszerük nagyjából
hasonló az előzőhöz és közben körbeadna néhány tájékoztatót, ami alapkérdésekre
azért  választ tudna adni.  A bemutatásban szereplő alkalmazás 2012 óta működik
Pécs  városában,  ahol  sajnálatos  események  történtek  és  a  rendőrséggel,
polgármesterrel  szoros  kapcsolatban  ötletelve,  kifejlesztették  ezt  a  rendszert.  A
lényegi  része  az  az,  hogy  a  mobiltelefonok  világában  és  a  mobilkommunikáció
világában egy olyan alkalmazást fejlesszenek ki, ami a lehető legrövidebb időn belül
egy veszélyhelyzet esetén segítséget nyújt az ott lévőnek. Egy telefonos alkalmazás
segítségével,  akár  a  rendőrséghez  –  Pécs  városában  így  működik  –,  akár  a
közterület-felügyelethez,  vagy  pedig  néhány  város  kapcsán  külsős  szolgáltató
cégekhez egy riasztást adjon le,  ami jelen pillanatban egy járókelőnek, veszélybe
került embernek egy telefonhívásra van lehetősége, amit vagy egy győri, vagy egy
szombathelyi  központba továbbítanak és onnan kezdik el  felvenni a kapcsolatot a
helyi  szervekkel.  A  rendszer  lokálisan,  az  adott  központba  tudja  bevinni  a
segélyhívásokat,  megfelelő  paraméterekkel.  A céljuk  az  volt,  hogy egy közösségi
szerveződésben hatékonyan működő eszközt fejlesszenek ki. Több modult építettek
már be ebbe a rendszerbe. A cél, hogy a helyi városvezetés a lakosok számára a
lehető leggyorsabb megoldást tudja biztosítani. Pécs városában 4. éve működik ez a
rendszer  és  sok  olyan  érdekességet  tapasztaltak,  amiket  nagyon  szívesen
megosztanak  újabb  érdeklődő  városokkal.  Jelen  pillanatban  23  várossal  vannak
előszerződésbe  a  rendszer  bővítése  kapcsán.  Igyekeztek  felvenni  a  szakmai
szervezetekkel  is  a  kapcsolatot,  mint  a  Nemzeti  Bűnmegelőzési  Tanáccsal,  a
Vagyonvédelmi Szakmai Kamarának az ajánlásával rendelkeznek és igyekeznek a
rendszert a lehető legtöbb városba eljuttatni. Az alkalmazásuknak van egy szociális
kiegészítőrésze. Ez azt jelenti, hogy a prezentációban szereplő eszközöket is tudják
biztosítani a város számára, a megfelelő mennyiségben és a megfelelő formában.
Pécs  városában  az  idős  segélyhívó-rendszernek  az  eszközeit  a  polgármester
osztotta  szét  a  rászorulóknak.  Minden  város  esetében  a  szükséges  hardver  és
eszközparkok  felmérését  követően  tudnak  megfelelő  ajánlatot  adni.  Ahol  eddig
működik,  ott  a  kollégái  által  kidolgozott  kommunikációs  csatornákat  és
kommunikációs eszközöket is biztosítanak. Városi rendezvényeken, eseményeken,
ahol ennek szükségét látja a város, ott a kollégái meg tudnak jelenni és legfőképpen
a fiatalok számára szóló megfelelő információs anyagot átadni. Az a céljuk, hogy a
rendszerük lehetőleg  országossá tudjon  nőni,  ezen dolgoznak jelenpillanatban és
ezért  a  városi  vezetőkön  kívül,  a  Belügyminisztériummal  és  mással  is  próbálnak
kapcsolatot  építeni,  hogy lehetőleg  ezt  a  rendszert  záros  határidőn belül  minden
önkormányzat számára elérhetővé tegyék. A rendszerükben jelenleg több mint 23
ezer felhasználó van, ami azt jelenti, hogy ennyi ember töltötte le ezt az alkalmazást,
ennyi  ember  használja,  mint  lakosok  díjmentesen.  A feladatuk  az  ebben,  hogy
lehetőleg  ne  csak  az  egymás  közötti  segélyhívást  –  család,  barátok  között  –
lehessen megoldani, hanem adott területen, megfelelő szakhatósággal együtt tudják
kibővíteni, ennek a rendszernek nyújtotta lehetőségeit. Ha a későbbiekben lenne arra
mód, hogy bővebben is tájékoztatást adjon, vagy akár írásban is, nagyon szívesen
megteszik!               
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Dr. Hardy Géza nem képviselő bizottsági tag: mind a két úrtól szeretne kérni egy
ismertetőt,  illetve egy írásos tájékoztatót,  mert  egy hatalmas területről  van szó,  a
Frankhegyről, aminek részben a képviselője és emiatt érdekelné a dolog, illetve a
városon belüli problémák mellett. Kéri, hogy minél előbb kaphassák meg, mert hétfőn
délután lesz egy ülésük 17.00 órakor és az elnök úr, Hauser Péter is itt ül körükben.
Úgy véli, ha elnök úr megkéri, akkor arra az ülésre is meghívnák, és ha kérhetik,
akkor egy összefoglaló írásos tájékoztatást kapjanak!    

A Bizottság, a további napirendi pontokat zárt ülés keretében tárgyalta. A zárt
ülésről külön jegyzőkönyv készül.

A zárt ülésen hozott határozatok száma:

124/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat
125/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat
126/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat
127/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat
128/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat
129/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat
130/2016. (XI.03.) SZEB sz. határozat

Dr. Ritter Gergely elnök napirendi pont nem lévén az ülést 903 órakor bezárta.

k.m.f.

Hauser Péter    Dr. Ritter Gergely
bizottsági tag aláíró                                                                a bizottság elnöke 
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	Lőrincz Kálmán, az NRG Online Media Tanácsadó Kft. („Kezedben a biztonságod”) képviselői: Mindenkit üdvözöl! A „Kezedben a Biztonságod” rendszert üzemeltető NRG Média Kft. vezető tanácsadója. A rendszerük nagyjából hasonló az előzőhöz és közben körbeadna néhány tájékoztatót, ami alapkérdésekre azért választ tudna adni. A bemutatásban szereplő alkalmazás 2012 óta működik Pécs városában, ahol sajnálatos események történtek és a rendőrséggel, polgármesterrel szoros kapcsolatban ötletelve, kifejlesztették ezt a rendszert. A lényegi része az az, hogy a mobiltelefonok világában és a mobilkommunikáció világában egy olyan alkalmazást fejlesszenek ki, ami a lehető legrövidebb időn belül egy veszélyhelyzet esetén segítséget nyújt az ott lévőnek. Egy telefonos alkalmazás segítségével, akár a rendőrséghez – Pécs városában így működik –, akár a közterület-felügyelethez, vagy pedig néhány város kapcsán külsős szolgáltató cégekhez egy riasztást adjon le, ami jelen pillanatban egy járókelőnek, veszélybe került embernek egy telefonhívásra van lehetősége, amit vagy egy győri, vagy egy szombathelyi központba továbbítanak és onnan kezdik el felvenni a kapcsolatot a helyi szervekkel. A rendszer lokálisan, az adott központba tudja bevinni a segélyhívásokat, megfelelő paraméterekkel. A céljuk az volt, hogy egy közösségi szerveződésben hatékonyan működő eszközt fejlesszenek ki. Több modult építettek már be ebbe a rendszerbe. A cél, hogy a helyi városvezetés a lakosok számára a lehető leggyorsabb megoldást tudja biztosítani. Pécs városában 4. éve működik ez a rendszer és sok olyan érdekességet tapasztaltak, amiket nagyon szívesen megosztanak újabb érdeklődő városokkal. Jelen pillanatban 23 várossal vannak előszerződésbe a rendszer bővítése kapcsán. Igyekeztek felvenni a szakmai szervezetekkel is a kapcsolatot, mint a Nemzeti Bűnmegelőzési Tanáccsal, a Vagyonvédelmi Szakmai Kamarának az ajánlásával rendelkeznek és igyekeznek a rendszert a lehető legtöbb városba eljuttatni. Az alkalmazásuknak van egy szociális kiegészítőrésze. Ez azt jelenti, hogy a prezentációban szereplő eszközöket is tudják biztosítani a város számára, a megfelelő mennyiségben és a megfelelő formában. Pécs városában az idős segélyhívó-rendszernek az eszközeit a polgármester osztotta szét a rászorulóknak. Minden város esetében a szükséges hardver és eszközparkok felmérését követően tudnak megfelelő ajánlatot adni. Ahol eddig működik, ott a kollégái által kidolgozott kommunikációs csatornákat és kommunikációs eszközöket is biztosítanak. Városi rendezvényeken, eseményeken, ahol ennek szükségét látja a város, ott a kollégái meg tudnak jelenni és legfőképpen a fiatalok számára szóló megfelelő információs anyagot átadni. Az a céljuk, hogy a rendszerük lehetőleg országossá tudjon nőni, ezen dolgoznak jelenpillanatban és ezért a városi vezetőkön kívül, a Belügyminisztériummal és mással is próbálnak kapcsolatot építeni, hogy lehetőleg ezt a rendszert záros határidőn belül minden önkormányzat számára elérhetővé tegyék. A rendszerükben jelenleg több mint 23 ezer felhasználó van, ami azt jelenti, hogy ennyi ember töltötte le ezt az alkalmazást, ennyi ember használja, mint lakosok díjmentesen. A feladatuk az ebben, hogy lehetőleg ne csak az egymás közötti segélyhívást – család, barátok között – lehessen megoldani, hanem adott területen, megfelelő szakhatósággal együtt tudják kibővíteni, ennek a rendszernek nyújtotta lehetőségeit. Ha a későbbiekben lenne arra mód, hogy bővebben is tájékoztatást adjon, vagy akár írásban is, nagyon szívesen megteszik!
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